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Saksliste Årsmøtet 2024

Sak 1 Godkjenne stemmeberettigede

Sak 2 Godkjenne innkalling, saksliste og forretningsorden

Sak 3 Velge dirigent

Sak 4 Velge referent

Sak 5 Velge to medlemmer til underskrive protokollen

Sak 6 Behandle årsberetning 2023

Sak 7 Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand

Sak 8 Fastsette medlemskontingent for 2025

Styrets forslag til vedtak:

Familiekontingent: 500kr (100 kr pr medlem ved over 5 stk i familien)

Enkelt medlem: 300 kr

Sak 9 Vedta TIHKs budsjett 2025

Styrets forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar styrets forslag til budsjett.

Sak 10 Behandle TIHKs organisasjonsplan 2024

Styrets forslag til vedtak: Årsmøtet vedtok styrets forslag til organisasjonsplanen.

Sak 11 Foreta følgende valg:

11.1

Leder: Arild Hausberg (velges for 2 år)

Nestleder: Kjersti Lillevoll (velges for 1 år)

Styremedlem: Kamilla Myrvoll (velges for 2 år)



Styremedlem: Marielle Pettersen (ikke på valg)

Styremedlem: Jeanette Welfler (ikke på valg)

Styremedlem: Vidar Tyldum (velges for 2 år)

Varamedlemmer:

1 Daniel Lorentzen (velges for 1 år)

2 Andre Bøen Eriksen (velges for 1 år)

11.2

Kontrollkomite/Revisorer:

1 Lars Petter Liland

2 Ane Bjørn-Bergstad

11.3

Valgkomite:

Styrets forslag til vedtak:

Leder: John Johnsen

Medlem: Ole Jensberg

Medlem: Gisle Mjaatvedt

Varamedlem: Ida Marie Jenssen

Med vennlig hilsen Styret Tromsø Ishockeyklubb



Tromsø Ishockeyklubb TIHK

ÅRSBERETNING 2023

TIHK – Tromsø Ishockeyklubb

Årsmøte for 2023 i FLØYAHALLEN

21.mars 2024 kl 18:00 - 20:00

ÅRSMELDING FRA STYRETS ARBEID 2023

Til årsmøtet 21.mars 2024

Styret i TIHK i perioden 2023 - 2024:

Leder: Arild Hausberg (på valg i 2024)

Nestleder: Kjersti Lillevoll (på valg i 2025)

Medlem: Andre Bøen Eriksen (på valg i 2024)

Medlem: Marielle Schaal Pettersen (på valg i 2025)

Medlem: Jeanette Welfler (på valg i 2025)

Medlem: Vidar Tyldum (på valg i 2024)

Vara: Daniel Lorentzen (på valg i 2024)

Vara: Erik Johansen (på valg i 2024)

-------------------------------------------------------------------------

Revisorer: Lars-Petter Liland og Ane Bjørnstad

Valgkomite: John Johnsen (leder), Gisle Mjaatvedt og Ole Jensberg

Styret har avholdt 8 styremøter i perioden etter siste årsmøte til nytt årsmøte.

Alle referat ligger på vår web-side https://www.tromsohockey.com/dokumenter

Noen hovedfokus i styrets arbeid i perioden:

https://www.tromsohockey.com/dokumenter
https://www.tromsohockey.com/dokumenter


· Konstituering med oppgavefordeling, minimum en fra styret i hvert hovedutvalg (se på
hjemmesiden https://www.tromsohockey.com/organisasjon/ )

· Politiattester; ansvarlige Marielle og Daniel

· Økonomistyring i hvert styremøte. Lagene def som ‘prosjekter’, betyr enklere
regnskapsoversikt. Omsetningen totalt i klubben øker voldsomt med økende sportslig
utvikling, klubben nærmer seg 5 mill kr i årlig omsetning.

Brakkerigg på utsiden av ishallen etablert

· Engasjert Norconsult i å tegne og beskrive utvidelsesmuligheter for ishallen, som i siste
kommunestyremøte før jul, endte med kommunal investeringsbevilling på 12 mill kr -
som vi håper dekker utvidelse av nordveggen (garderober, tribune…..) +
kjøkkenfasiliteter

· Klubben innfører «Mitt varsel», «Klubbguide» og melder oss inn i NHO.

· Zuccarellostiftelsen og XXL har valgt vår klubb for å sponse utstyr og gratis Hockeyskole

· Styret ønsker mer energi på tribunen, stifte fanklubb? Lage klubbsang?

· Hockey-akademiet etablert på høsten, 8-10 vgs-elever (u18 spillere), egen bekledning,
økt trening. Må utvikles videre for økt attraktivitet, og behov for et hybelhus.

· Styret arr kommuniksjonsmøte med damelaget og herrelagets ledelse

· Diskusjon i styret, ønske fra damelaget om å legge skøyter fra lokal forbilde spiller i
monter i foaje gulvet. Styret vedtok å søke halleier (kommunen) om at skøyter fra
Hannah Didriksen – klubbens første landslagsspiller, legges der.

Obs! Se i denne Årsmelding de ulike Hovedutvalg sine rapporter, for detaljer i vår sportslige

og administrative drift.

Styrets generelle betraktninger, formulert av styreleder:

Fra styrets ståsted oppleves klubben som et mylder av aktiviteter, med utrolig mange detaljer

i daglig virke – ikke minst under arrangement og hjemmekamper. En slik detaljrikdom krever

struktur og dokumentasjon. Mye er på plass, men enda kan det bli bedre. Men vi er en

dugnadsdrevet klubb, det vil pr def «kladde litt» i dette maskineriet fra tid til annen. Spesielt

er det utfordringer hver høst med nye lag, og dermed nye tillitsvalgte i nøkkelroller for lagene

- og for ulike tjenester /oppgaver i våre aktiviteter.

Styret som øverste organ i klubben, som styrer vhja rammer og vedtak gjort av styret og

årsmøter, lener seg på delegering til Hovedutvalgene. Der i disse utvalgene er den utøvende,

daglige styring av klubben. Det er utvalgene som ser alle som jobber og står på for å drifte

klubbens aktiviteter.

Vi er blitt en rimelig stor klubb med godt over 300…..snart 400 medlemmer tror vi, og

omsetning nært 5 millioners grensen. Som øker kravene til oppfølging i daglig drift og

https://www.tromsohockey.com/organisasjon/


administrasjon. Skal vi utvikle oss videre, må vi fortsette veien mot en større

profesjonalisering – ikke bare sportslig, men også administrativt. Pr i dag har vi en daglig

leder i halv stilling, den ressursen må økes snarlig – på en eller annen måte.

Den store økonomiske omsetningsøkningen skyldes hovedsakelig økt sportslig aktivitet,

hvor tyngden i dette er herrelaget sin satsing fra våren 2023. Lagene dekker sine egne

kostnader, det gjelder også seniorlagene. Vi etablerte et Sponsorutvalg i 2023 med flere

deltakere, med den desidert største jobben utføres fortsatt av vår markedskoordinator John

Johnsen. Sportslig fremgang er vårt mål på kort og lang sikt, derfor vil jakten på flere

partnere i næringslivet fortsette. Vi har spennende ting på gang som vi håper bretter seg ut i

2024.

Bredde-aktiviteten er grunnlaget for vår drift, og den aller viktigste grunnsteinen for at vi

skal ha bærekraft i sportens utvikling. Derfor gledelig at vi er all time high på rekruttering

(spesielt her at fra vår-24 har vi gratis hockeyskole, m.m.). Det jobbes videre med den

sømløse overgangen til lagspill og gode tilbud basert på kvalitet for de yngste. Samtidig er

det klokt å være aktiv på isløkker, og vise den uorganiserte aktiviteten at vi har en ishall

også….

Styret erkjenner at vi fortsatt kan bli bedre på intern kommunikasjon. Det fungerer bra på

mange områder, men noen ganger kan mangel på dialog og kommunikasjon medføre

misforståelser i organisasjonen. Tid er en knapphetsressurs når vi driver på dugnad, det er

medvirkende til at vi ikke kan møtes fysisk så ofte som ønskelig, vi kan ikke sammenligne oss

med en bedrift på dette med HR og interne rutiner. Men alle må bare bidra med

henvendelser når det ønskes medvirkning fra styret, et fysisk møte med direkte dialog løser

som kjent de fleste utfordringer.

Dugnadsdriften der vi gir av oss selv, der mange uselvisk bare står på for at alle skal ha det

godt sosialt og oppleve mestring og utvikling, den er til å bli kraftig beveget av. Det skaper

unik klubbfølelse.

Den store hendelsen i kommunestyret i des-23, var der vår egen Roger Karlson fikk årets

Idrettspris. Det rørte hele klubben fordi denne heder var så utrolig fortjent. Gratulerer igjen

Roger!

Nå mangler vi bare en klubbsang og en «Forza Tromsø Hockey»-organisering på tribunen, så

tar vi hele byen med storm!

Heia Tromsø Ishockeyklubb. Ingen over, ingen ved siden!

På vegne av styret;

Arild Hausberg (styreleder TIHK).

Idrettsprisen: Roger Karlsson



Ordføreren sammen med idrettspris mottaker Roger Karlsson.
(Foto: Adele Altmann, Tromsø kommune)
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2014 6 18 11 7 6 48 15 80 25 4 37 161 209
2015 7 11 12 8 41 79 6 60 30 8 84 188 267
2016 4 12 15 11 35 77 2 63 37 14 71 187 264
2017 8 14 10 4 29 65 8 83 35 19 78 223 288
2018 4 12 11 6 25 58 3 54 40 16 83 196 254
2019 3 16 9 2 33 63 4 57 38 10 84 193 256
2020 2 21 12 8 33 76 12 52 47 7 73 191 267
2021 2 19 13 10 35 79 7 52 55 15 79 208 287



2022 0 28 25 10 48 111 6 44 62 23 89 224 335
2023 5 39 14 12 55 120 15 54 60 21 105 239 359

ADM./ØKONOMIUTVALGET

2023 har vært et år med stor økning i både medlemmer og aktiviteter. Det har preget året med at

mye tid går til medlemsadministrasjon og bokføring av bilag og føring av regnskap. Daglig leder stilling

og tid går i stor grad til kun å fungere som regnskapsfører. Medlemsadministrasjon og oppfølging tar

også mye tid og okkuperer mange frivillighetstimer. Vi prøver hvert år å innføre retningslinjer og

rutiner som skal forenkle arbeidet, men vi har enda et stykke igjen før vi er fornøyde. Noen

automatiserte løsninger et investert i som sparer oss for en del tid, og vi ser etter flere.

Utvalget har bestått av Carite Fønnebø og Jeanette Welfler

INKLUDERINGS FONDET

I 2023 er 30 saker behandlet i Inkluderingsfondet.

Totalt er det bevilget 83 016kr fra fondet.

Fondets forvaltere består av Gøril Bertheussen og Lars Kaupang

REGNSKAP 2023 Sendes i spond

BUDSJETT 2024 Sendes i spond

ANLEGGSUTVALGET

ÅRSMELDING for 2023

Utvalget består av John Johnsen og Arild Hausberg.

Arbeidet i 2023 har fokusert på utbygging av dagens ishall. Behovene er ut fra ønsket om

bedre fasiliteter sett fra klubb- og lagenes ståsted, men også for å tilfredsstille forbundskrav

for seniorspill på høyere nivå.

I møter med kommunen både administrativt og politisk, er vi enige om at det kortsiktige

arbeidet er å oppgradere dagens ishall. Det må ikke forhindre et skarpt fokus på det



åpenbare behovet for også en ny isflate, en ekstra ishall i Tromsø. Avhengig av omfanget av

utbedring og utvidelse av dagens ishall, vil vi senere vurdere hvilken type ishall vi trenger

som ishall nr 2.

I forståelse med kommunen, engasjerte vi Norconsult (samme firma som tegnet ishallen i sin

tid), for å lage arkitektskisser med kostnadsberegninger, over flere utbyggingsalternativer.

Det ble til slutt på ettersommeren til en «Mulighetsstudie» med fire byggetrinn. Trinn 0 er

utvidelse av kjøkken- og serveringsarealer. Trinn 1, 2 og 3 er utvidelser ved å åpne opp vegger

mot hhv nord, sør og vest.

Kommunens budsjett for 2024 har vedtatt en investering på 12 mill kr.

Hensyntatt spillemidler bør det være nok til byggetrinn 0 og 1. Som inkluderer flere

garderober, treningsrom, møterom, flere WC og økt tribunekapasitet med 300 plasser mot

nord.

Anbudsarbeidet er ikke kommet i gang i kommunen, og vi har bedt om å være inkludert i

detaljplanlegging i dette byggeprosjektet utover ettervinteren og våren.

Det har ikke lykkes oss å få tak i et hus eller lignende, som kan tjene som hybelhus for

ungdom tilknyttet Akademiet. Kommunen og fylket er de instanser vi hittil har fått avslag fra,

men vi er takknemlig for alle mulige innspill som kan gi en løsning. Behov for oppussing er

ikke et problem, det løser vi med klubbens brede kompetanse (dugnad) og kjøpte tjenester.

DRIFTSUTVALGET

Utvalget har bestått av Carite Fønnebø, Vidar Tyldum og Daniel Lorentzen

SPORTSUTVALGET

REKRUTTUTVALGET

Hilsen Ole B. Jensberg, leder

DOMMERUTVALGET

Vi er stolte av å ha fått inkludert flere dommere i “staben” sesongen 23/24, og at TIHK har ny

forbundsdommer aspirant (Duane Campbell)! Dommerkurs ble gjennomført i sesongen som vanlig.

Ingen dommersamlinger er gjennomført internt, men det håper vi å få i gang til neste sesong. Vi som

klubb må vektlegge at dommere er en stor del av sporten vi utøver og legge til rette for at vi får

dommere med høy sportslig og faglig kompetanse.

Utvalget består at Carite Fønnebø og Rita Rygh



KLUBBLEGE/ ANTIDOPING

U 8/9

Laget består per dags dato av 26 barn i alderen 2017-2013. Lederteamet består av Kamilla

Myrvoll (lagleder), Mattheus Knudsen og Aleksander Hamborgstrøm (trenere) og Stina

Hauglann (material ansvarlig). Vi har og Odd Bjørnar som kjører is og sliper skøyter.

Sportslig har laget deltatt i Nord Norsk seriespill med reising til Narvik. Laget har 2 faste

treninger, mandag og tirsdag. Samtidig som hockeyskolen. Vi satser på å få muligheten til å

delta på cup Ila 2024.

Treninger: Laget har et godt miljø, vi har en god garderobe situasjon hvor barna finner mye

samspill i hverandre utenom isen. Mange er venner fra før av og klarer å inkludere andre.

Laget har jevnt over fått nye medlemmer som tas godt imot av laget. Laget har fin utvikling

og trener med god innsats. Trenerne er gode på å se barna og snakke med dem på og av isen.

Rekruttering og sosialt: lederteamet jobber med ulike måter å rekruttere nye barn på samt

finne gode arenaer for barna til å bygge gode relasjoner.

Sammendrag: Dette er første sesongen hvor vi er et ordentlig lag med lederteam, egne

drakter, utstyr og økonomi. Vi har en bratt læringskurve men også en god foreldregruppe

som stiller mannsterk på treninger og dugnader. Barna er trygge på de andre voksne og har

ikke vanskeligheter for å be om hjelp eller slå av en prat. Trenerne jobber hardt og får mye

god tilbakemelding fra foreldre som sitter på tribunen ved treningene. Barna er godt spredt i

alder og begge kjønn, de har en særdeles god kultur i laget og er meget inkluderende med

nye som vil prøve seg.

Kamilla, lagleder

U12

Laget består av 19 gutter og jenter født 2013-2011, med hovedstamme i 2012. Det har

kommet enkelte nye spillere til laget gjennom hockeyskolen.

Treningen har bestått av to is-økter i uken med fokus på individuelle ferdigheter. Ingen

off-ice. Vi henger et stykke etter isbjørnmodellen hva gjelder antall økter, innhold og off-ice.

Vi har deltatt på nordnorsk seriespill som utgjør omtrent 24 kamper fordelt over 6 dager i

sesongen. Mangel på nære motstandere er en utfordring som gjør at vi ikke når

isbjørnmodellens mål på antall kamper/kampdager.

Økonomi er tilstrekkelig for sesongens aktiviteter og er finansiert gjennom klubbens

dugnader.

Vidar, lagleder



U14

Først litt om starten når æ tok over laget. Æ hadde ikke sett dem spille før, men allerede på

første trening så æ at her e det mye og jobbe med.

Og da jeg kom inn som trener i laget i oktober var det en kjempe

omstilling for mange av spillerne og gå ifra stasjons trening til det å

begynne med spesifikke øvelser hvor flere elementer skal kombineres.

Mange var veldig usikre på hva som skulle skje og mange forstår

overhodet ingenting av det jeg forklarer, men all honnør til gutta og

jenten dem ga ikke opp. Sakte men sikkert begynner ting å sitte og di

forstår mer og mer. Nå når vi skriver 11 mars er det ingen av spillerne

som trenger og få forklart øvelser 2 ganger og det synes jeg er veldig

bra. Di husker driller og er kjempe engasjert vær gang det introduseres

en ny. Det e mye progresjon, men vi må huske at det her laget ligger

cirka 2 år etter på utviklingen i forhold til lag i samme årsklasse i Norge.

Men vi går fremover

Når det kommer til spilleforståelse så er det noe vi fortsatt trenger og

jobbe MYE med, men dem er kommet ett langt stykke på vei i forhold til

hva di var. Posisjoner begynner og sitte, plasering på banen iforhold til

defense og offensiv spill kommer seg mer og mer. Backer begynner og ta

initiativ til og styre spill og sette tempo opp i sonen og forwards går i

baner og skjærer inn i midt for og skaffe bedre mulighet for å mota pass.

Men selvfølgelig er det mye som enda må jobbes med som feks evnen til

og lese spillet, PP, PK, styrspill, forchecking, backchecking osv , men det

kommer etterhvert.

Motivasjon og trenings vilje er veldig bra hos di fleste når det kommer til

on ice treninger, men litt dårligere hos enkelte når det kommer til FYS og

off ice. Noe av grunnen til det er nok at di ikke er så fan av melkesyre

eller at det gjør litt vondt, men det jobber vi med og treningskulturen er

på vei opp i hele gruppa.

Veien videre blir å jobbe enda mer med det defensive spillet i egen sone

som f.eks være mer tette, disiplin, press, rulleres på posisjoner så vi ikke



låser oss fast. Også skal vi jobbe med å forstå viktigheten av det og

presse høyt, styre å prøve å ta midtsonen for å stoppe motstander før di

får spilt seg inn i vår sone.

Offensivt skal vi jobbe mye mer det og etablere seg i offensiv sone, mer

med PP å la pucken gå i laget for å komme til kjappe avslutninger. Give

and go blir en viktig ting da vi har en tendens til og stoppe litt opp i

påvente av puck. Vi skal å jobbe med oppspill og lære mer om

viktigheten av og kunne improvisasjon så vi ikke er lette og leste i spiller

av motstander. Screening ++

På teknikk biten blir det mye fokus på skøyte gåing både power og

teknisk, pasninger, skudd, spilleforståelse, puck behandling, og puck

kontroll.

Vi skal trene i sommer og blir og ligge på ett sted mellom 3-4 FYS pass i

uka. Der blir det en variasjon av jogging, intervaller, styrke, bandy, fotball,

spinning, spenst osv. Jobber med kartlegging av vær enkelt utøver og

hva di trenger mer av type trening i sommer. Noen trenger mer

kondisjonstrening enn andre, men noe jeg ser rimelig tydelig er at di

fleste trenger mer styrketrening i form av knebøy, markløft, pushups,

dips, opptrekk osv. Så det blir spennende og følge dem igjennom

sommeren og se progresjon og utvikling.

Når det kommer til Tromsø Ishockey Team U14 vil jeg si at U14 er ett lag

som kjemper og kriger for hverandre når di er ute på banen. Og

idrettsgleden er stor, di hadde tapt 7-1 i Över Kalix men stod enda og

smilte å klemte hverandre foran mål etter dommeren hadde blåst av

kampen, og det for at dem hadde scoret ett mål. Og da kjente æ som

trener at det kom en skikkelig god følelse og nesten en liten tåre, for

maken til glede har jeg ikke sett før. Og i samme kamp vi hadde en

spiller som ble taklet så neseblodet rant, men den utøveren spilte videre

og da kjente jeg at her er det tæl og guts ute å går, og som tidligere

ishockey spiller med det å "blø for drakta" prenta inn fra ung alder så

varmet det skikkelig.



Så neste sesong for U14 blir spennende. Vi skal spille i nasjonal serie

med lag som er bedre, og lag som vi kan å skal slå. Det kommer til og bli

en omstilling for mange spillere da vi skal spille flere kamper hver

måned, men vi ser ikke mørkt på det å bretter opp erma å kriger på

videre.

For er det en ting som alle lag som kommer til Tromsø skal vite så er det

at Isbjørnan aldri gir sæ og vi kriger til kampen er over.

Gleder oss meget til neste sesong.

Lars-Erik Pünter

Head Coach Tromsø Ishockey Team U14

JU16

U18/ AHA

Sportslig;

Det var noe tynt spiller grunnlag før sesongen og det var faktisk tvil om vi greide stille lag.

Laget består av 14 spillere og 1 goalie. Det er 7 08ere, 4 07ere, 1 06er, 1 05er og 1 04er. I
tillegg har Hallvar fra A-laget spilt kamper.

Sesongen har sportslig sett vært tøff i U-18 1. div, men det var forventet. Halve laget er
underårig. Laget har likevel hatt en utvikling, både individuelt, men først og fremst som et
lag.

Treningsoppmøtet har vært litt så som så, men noe kan skyldes litt ugunstige treningstider,
særlig fredager kl. 20 – 21.

Sosialt;

Gruppen har fungert veldig bra sosialt, noe som i utgangspunktet ikke behøver å være tilfelle,
sett hen til det store aldersspennet. Basert på reiser, samt den tiden de bruker sammen i
garderoben etter trening og kamper, er det ikke tvil om at det er et bra sosialt miljø.

Laget har vært eksemplarisk på reiser.

Praktisk - kostnader;

Det har vært en kostnadskrevende sesong. Laget har hatt fem borteturer med fly og
overnatting. Her har reisebestiller gjort en god jobb med å bestille dette i veldig god tid, samt
følge med på tilbud mv. Det har hjulpet veldig på kostnadene. Transport fra, til og mellom
flyplass, hall, hotell mv. er kostbart. Vi har stort sett benyttet offentlig transport, men det er



litt «klønete» å dra hockey bagger, køllebag osv på t-banen fra Furuset til Oslo S – men det
har vært moro.

Foreldregruppa har stått veldig på, både med dugnader og arrangementer og gjør en utrolig
jobb.

Det har vært jobbet med sponsorer, og her tror jeg det kan være verdt å jobbe enda mer i
fremtiden.

Egenandelsordningen har etter min vurdering fungert bra – der hver spiller (uavhengig av om
de skal spille den helga) betaler kr. 750 for hver kamphelg, både hjemme og borte.

Mvh Lars-Petter, lagleder

Damelaget 2023/24

Årsberetning damelaget

Sesongen har vært vellykket med 10 seire, 1 uavgjort og 3 tap. Forrige sesong (2022-23)

overrasket Tromsø flere 1. div lag. Denne sesongen har konkurrerende lag valgt å benytte seg

av samarbeidsavtaler med eliteserieklubbene. Derfor er det desto mer imponerende at

damene vant 10 kamper, mot lag som har lånt opp mot 6 elite seriespillere. Årsaken til

fremgangen har vært lagspill. For damelaget har lagspill vært avgjørende for inkludering,

rekruttering, og dannelse av en «hockey»-kultur. En kultur som kan arves av neste generasjon

damespillere.

Chris Fenton

Herrelaget 23/24

OLDBOYS 2023


